
Zápis jednání školské rady při ZŠ Meteorologická -15.5.2023 

Přítomni: D. Novopacká Augustýnová, K. Francová, R. Řezanka, K. Černá, M. Korbel, J. 

Kopkanová a M. Najman 

Řádně omluveni: M. Mauer a V. Šmídová 

Host: J. Kulik – ředitel školy 

Začátek: 18:10 

Body jednání: 

1) Oslavy 90. výročí školy 

2) Spolupráce ŠR 

3) Spolupráce ŠR a vedení školy 

4) Rezignace současné předsedkyně ŠR a volba nového předsedy 

5) Diskuse 

 

1. Oslavy 90. výročí školy 

Na přípravách oslav se ve velké míře podíleli Monika Exnerová, Kateřina Francová, Barbora 

Hrušková a Alexandros Charalambidis. Patří jím velké díky za perfektně zvládnutou organizaci 

a nacvičení velmi pěkného programu. Poděkování vyjádřil ředitel školy a taktéž celá školská 

rada. 

Ředitel informoval, že fotografie a video bude umístěno na webu školy a dále využito k 

propagaci školy. 

Sportovního dne se zúčastnilo 120-150 cvičenců. 

Škola chce prostor před školou i nadále využívat pro různé kulturní akce (divadla, koncerty 

atd.) 

Bylo konstatováno, že školská rada vyhověla žádosti pane ředitele a souhlasila s výjimkou ze 

školního řádu ohledně podávání alkoholických nápojů (pivo, víno) externím dodavatelem. A 

to dne 12. 5. 2023 od 18:00 – 23:30, tedy v den konání slavnosti k výročí 90. výročí školy. Tato 

žádost byla schválena 9.5.2023 per rollam. 

2. Spolupráce školské rady 

Předsedkyně školské rady D. Novopacká Augustýnová poděkovala členům rady za příkladnou 

a konstruktivní spolupráci. Členové volení zastupitelstvem, taktéž všem poděkovali za dobrou 

spolupráci, a to všem členům, kteří se v radě v průběhu let vystřídali. Vzhledem k předpokladu 

odvolání členů školské rady za zřizovatele na zastupitelstvu konaném 16.5.2023, kde se 

předpokládá zvolení 3 nových členů, kteří by měli do školské rady přinést zkušenosti v oblasti 

následujících úrovní vzdělávací struktury - MŠ, ZŠ i SŠ. 

 



3. Spolupráce školské rady a vedení školy 

D. Novopacká Augustýnová poděkovala končícímu řediteli J. Kulikovi za spolupráci, a to 

nejen z pozice předsedkyně ŠR, ale i z pozice člena pedagogického sboru. 

J. Kulik poděkoval ŠR za spolupráci a vždy korektní jednání. ŠR vnímá jako podporu a partnera 

vedení školy. 

Předání funkce ředitele panu A. Charalambidisovi probíhá průběžně, již nyní stávající ředitel 

převzal personální agendu a vede pohovory se zájemci o práci na ZŠ Meteo. Připravuje také 

aktualizaci ŠVP, který bude poté předložen radě. 

J. Kulik bude na škole dále působit v podobě zájmové činnosti – povede kroužek karate a jako 

člen Spolku přátel ZŠ Meteo. 

Celá ŠR poděkovala J. Kulikovi za 6 let působení na ZŠ Meteo a popřála mu hodně úspěchů. 

K. Francová vznesla dotaz, jak je to s venkovní učebnou. Ředitel informoval, že učebna není 

dokončena, přičemž chybí přivedení elektřiny a šoupací dveře. Bude vznesen dotaz na 

současné vedení městské části, kdy bude venkovní učebna dokončena. 

K. Francová opět zdůraznila problém s velkým počtem žáků s OMJ na ZŠ Meteo, uvedla, 

že OMJ je nyní na škole cca 36%. R. Řezanka doporučil, ať se vedení školy obrátí přímo 

na školskou komisi městské části Praha Libuš, na vedení městské části nebo na paní 

poslankyni V. Adámkovou, aby se problém začal řešit minimálně na úrovni Prahy. 
M. Najman doplnil, že problematika by měla být řešena cestou vedení městské části, přes 

hlavní město Prahu s Ministerstvem školství, aby mohlo dojít k opravdu strukturálním 

změnám, vč. změn příslušné legislativy. 

4. Rezignace současné předsedkyně ŠR a volba nového předsedy 

D. Augustýnová Novopacká se vzdala své funkce předsedkyně školské rady. Jako nového 

předsedu ŠR navrhla J. Kopkanovou a ta to přijala. Výsledek hlasování: 6-0-1 (pro – proti- 

zdržel se) 

Novou předsedkyní ŠR byla zvolena J. Kopkanová, ta poděkovala za projevenou důvěru. 

5. Diskuse 

Po zvolení nových členů ŠR za zastupitelstvo, J. Kopkanová požádá paní Turnovou o kontakty 

a ještě před koncem letošního školního roku svolá jednání ŠR, kde se s novými členy seznámí 

a taktéž požádá budoucího ředitele A. Charalambidise, aby školské radě přišel představit svou 

vizi a úpravy ŠVP. 

 

Konec: 19:27 

 



Zapsala: J. Kopkanová 

Ověřil: M. Najman 

Schválila: D. Novopacká Augustýnová 

 

 


